
سایت »فوتبال امریکا« گفت و گوی حمید استیلی، مدیر تیم ملی ایران با رسانه 
قطــری را بازتــاب داد و تیتــر خــود را این حرف اســتیلی انتخاب کــرد: »برای فوتبال 

بــه قطر می رویم و دغدغه سیاســی نداریم.«
این رسانه امریکایی به تقابل دوباره تیم ملی کشورمان با امریکا بعد از 24 سال 
پرداخت و با بازتاب حرف های مدیر تیم ملی کشورمان تلاش کرد تا نشان دهد 

فوتبال از سیاست جداست.

امیــر عابدینــی، دربــاره انتخابات پیش روی فدراســیون فوتبــال می گوید: »من به 
هر ســه احترام می گذارم اما اگر بپرســید کدام نامزد کارنامه دارد، معلوم اســت 
و نیــاز بــه توضیــح مــن نیســت. مشــخص اســت چــه کســانی کارنامــه دارند. یک 
نفــر کــه اصــلاً کارنامــه ندارد، دو فرد دیگر کارنامــه مدیریتی در فوتبال دارند. فکر 
می کنــم رقابتــی شــکل بگیــرد و یکــی از این دو رئیس شــوند. غیر از این باشــد کار 

کارشناســی انجام نشــده است.«

امیر عابدینیحمید استیلی

کدام نامزد کارنامه دارد؟بازتاب یک اظهارنظر در رسانه امریکایی

میرشاد ماجدی، سرپرست فدراسیون فوتبال درباره درآمدها و منابع ارزی ایران 
در فیفــا می گویــد: »پول هایــی را در فیفــا داریم. شــنیده ام کــه گفته اند می توانیم 
بخشــی از این پول را به مربیان و بازیکنان خارجی بدهیم. اصلاً بانک فیفا اجازه 
نمی دهــد ایــن پــول را بدهیــم. پرداختــی بــه کشــور آفریقایــی داشــتند کــه بحــث 
پولشــویی بــوده اســت. حتــی بــه فیفــا نامه زدیم پــول اســکوچیچ و همکارانش را 

بدهنــد ولــی پاســخ دادنــد در این خصوص حتی ســؤال نکنید!«

دراگان اسکوچیچ

تذکر جدی فیفا درباره سرمربی تیم ملی
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فوتبال ایران زیر  ذره بین
3مدیریت فوتبال 

»آیا حضور همزمان شـما در هیأت رئیسـه و انتخابات ریاسـت فدراسـیون فوتبال منع 
قانونی ندارد؟« میرشاد ماجدی با حضور در مصاحبه تلویزیونی در پاسخ به این سؤال 
گفـت: »بـه هـر آنچـه کـه در اساسـنامه آمـده باشـد پایبنـد هسـتیم. وقتـی چیـزی نوشـته 
نشده، کار خودمان را می کنیم. نمی توانیم داخل اساسنامه قانون بگذاریم. اگر کار من 
غیر قانونی باشـد، آنقدر دسـتگاه های قانونی هسـتند که به ما اجازه ورود نمی دهند.«

سرپرست فدراسیون فوتبال همچنین دریافت نامه از سوی کمیته بدوی فدراسیون در 
راستای اقداماتی که تعارض منافع در انتخابات را در پی دارد تکذیب کرد.

ماجـدی در بخـش دیگـری از صحبت هایـش، دلیل لغو سـفرهای خارجـی اش را این طور 
بیـان کـرد: »بایـد بـه قطـر می رفتـم ولـی اینجا مانـدم و دنبال الباقـی پاداش های تیم ملی 

بودیم. با حضور آقای سجادی وزیر ورزش ماندم تا پاداش ها را بدهیم. به سوئیس هم نرفتم تا بتوانیم بحث 
شـبانه روزی که با سـازمان ها برای حضور بانوان در ورزشـگاه ها داشـتیم را پیش ببریم.«

او در پاسخ به سؤال دیگری درباره آخرین وضعیت استفاده از کمک داور ویدیویی )VAR( گفت: »بالاخره نامه 
تأییدیه فیفا آمد. همه تأییدیه ها را گرفتیم و از هفته آینده آموزش داوران را شروع می کنیم. الان قول می دهم 
از هفته آینده آموزش داوران را در VAR در ایران آغاز می کنیم. این شرکت روسی نیست و شرکتی دیگر است.«

میرشاد ماجدی:

اساسنامه حضورم را ممنوع 
نکرده است

عزیزاللـه محمـدی کـه از زمـان ثبت نامـش بـرای حضـور در انتخابـات 
ریاسـت فدراسـیون فوتبـال هیـچ مصاحبـه ای نکـرده بـود، بالاخـره 
پنجشنبه شب در یک گفت و گوی تلویزیونی شرکت کرد. گفت و گویی 
که بیشـتر به بیان اقدامات این کاندیدا در دوران مدیریتش در فوتبال 
اختصـاص داشـت. او در همیـن راسـتا گفـت: »اولیـن کشـوری کـه 
قانـون حرفه ای گـری را بـه AFC بـرد فدراسـیون فوتبـال دوران مـا بـود. در 
چنـد سـالی کـه فدراسـیون فوتبـال مـا بـا همـکاری می کـرد، مـا بـه بحـث 

حرفه ای گـری کمـک کردیـم.«
محمدی درباره گرفتن حق پخش تلویزیونی گفت: »وقتی به سازمان 

لیگ آمدم یک میلیارد و ۷۵۰ میلیون تومان از تبلیغات محیطی درآمد داشتیم و در آن همان سال اول آن را به ۶ میلیارد 
تومان افزایش دادیم. در تعامل با سازمان صدا و سیما قراردادی سه ساله بستیم و در سال اول ۱۰، سال دوم ۱۱ و سال سوم 
۱۳ میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان از سازمان صدا و سیما بابت حق پخش و تبلیغات محیطی پول گرفتیم. سه سال بعدی یعنی 
تیرماه ۱۳۹۰ نیز با صدا و سیما قراردادی بستیم و در سال اول ۱۴، سال دوم ۱۶ و سال سوم ۱۸ میلیارد تومان قرار بستیم که 

می شود ۴۸ میلیارد تومان که در آن زمان ۴۸ میلیون دلار می شد و این مبالغ را بین باشگاه ها تقسیم کردیم.«

عزیزالله محمدی:

۴۸ میلیون دلار از صداوسیما حق 
پخش گرفتم

پــس از فیفــادی قبلــی کــه انتقــاد 
زیادی را به سوی مسئولان فوتبال 
روانــه کــرد، آنهــا تمــام تلاش شــان 
را بــرای بهبــود آخریــن اردوی پیش 
روی تیــم ملــی در آخریــن فیفادی، 
پیــش از اعــزام تیــم بــه رقابت های 
جــام جهانی بــه کار گرفته اند و قرار 
اســت تیم ملــی در فاصله چند روز 

ســه بــازی برگــزار کند.
اولیــن بــازی تیــم ملــی روز بیســتم 
یــا بیســت و یکــم شــهریور مقابــل 
تیــم امید برنامه ریزی شــده اســت 
و ســپس شــاگردان اســکوچیچ 
روز اول مهرمــاه در اتریــش مقابــل 

اروگوئــه قــرار خواهنــد گرفــت.
حــالا و در آخریــن به روز رســانی در 
شــرایطی که اخبــاری پیرامون بازی 
ایــران و ســنگال در تاریــخ پنجــم 
مهرماه وجود داشــت، فدراســیون 
فوتبــال ســنگال ایــن مســابقه را به 
تقویم خود وارد کرد تا مصاف برابر 
قهرمــان آفریقا بــرای کادر فنی تیم 
ملی و بازیکنان قطعی شده باشد.

اولین برد تیم ملی 
نوجوانان در ازبکستان

شاگردان عبدی به 
مصاف ژاپن می روند

تیــم ملــی نوجوانــان موفق شــد در 
دیداری دوستانه تیم تاجیکستان 
را با نتیجه دو بر یک شکست دهد. 
تیم نوجوانان ایران بعد از رویارویی 
بــا ازبکســتان و تاجیکســتان امروز 
)۵ شــهریور( برای دیدار دوستانه با 

ژاپن آماده می شــود.
دیــدار بــا ژاپــن، مهم تریــن دیدار 
دوســتانه نوجوانــان در تاشــکند 
اســت. شــاگردان حســین عبدی 
در برابــر ازبکســتان بــه نتیجــه 
مســاوی رســیدند و روز پنجشنبه 
موفــق شــدند تاجیک هــا را بــا 
نتیجه دو بر یک شکست دهند. 
دیــدار دوســتانه تیــم نوجوانــان 
در برابــر ژاپــن ۵ شــهریور برگــزار 

می شــود.
تیــم نوجوانــان ایــران کــه پیشــتر 
قهرمــان کافــا شــده بــود، بــرای 
حضــور در بازی های مقدماتی جام 
ملت ها این دیدارهای دوســتانه را 
پشــت ســر می گــذارد و بایــد گفت 
فدراســیون فوتبــال در ماه هــای 
اخیر در تــدارک بازی های تدارکاتی 
بــرای تیــم نوجوانــان موفــق عمــل 

کــرده اســت.

هیات رئیسه بالاتر است

ماجدی دبیر کل 
»تاج«  نمی شود!

در روزهــای گذشــته زمزمه هایــی 
ئتــلاف مهــدی تــاج و  ره ا دربــا
میرشــاد ماجدی دو گزینه ریاســت 
فدراســیون فوتبال شنیده می شد. 
گفته می شــد تاج و ماجدی باوجود 
جنــگ و اختلافات رســانه ای، با هم 
توافقــی را داشــته اند و پســت های 
بعــدی فدراســیون را با هم تقســیم 
کرده اند. از جمله این گمانه زنی ها، 
انتخــاب ماجدی به عنــوان دبیر کل 
فدراسیون فوتبال با ریاست مهدی 
تــاج بود. با این حال، ماجدی که در 
حال حاضر سرپرســت فدراســیون 
اســت، حضــورش در پســت دبیــر 

کلــی را رد کــرد.
ماجــدی در مصاحبــه تلویزیونــی 
خــود بــدون نــام بــردن از تــاج و 
بحــث ائتــلاف با او، دربــاره فعالیت 
به عنــوان دبیــر کل فدراســیون 
گفــت: »خیــر؛ بنــده عضــو هیــأت 
رئیســه هســتم کــه بالاتــر از دبیــر 

کل اســت.«

مصاف با قهرمان آفریقا 
قطعی شد

فدراسیون سنگال 
بازی با ایران را تأیید کرد

 zخبر

 zنقل قول

اولین حضور زنان در ورزشـــگاه برای 
ــابقه ای از لیـــگ برتـــر  تماشـــای مسـ
کـــه بعـــد از 40 ســـال محقـــق شـــد، تا 
همیشـــه در خاطـــر فوتبـــال خواهـــد 
ماند. درســـت اســـت که پیش از این 
ــیا، زنان  در فینـــال لیگ قهرمانان آسـ
پرسپولیســـی به صـــورت گزینشـــی 
راهی ورزشـــگاه شـــده بودند و دو بار 
هـــم در بازی هـــای تیـــم ملـــی مقابل 
کامبـــوج و عـــراق، درهـــای ورزشـــگاه 
آزادی بـــه روی زنان گشـــوده شـــد اما 
باز شدن درهای ورزشـــگاه آزادی به 
روی تماشـــاگران زن اســـتقلالی، آن 
ــابقه لیگ،  هـــم در جریـــان یـــک مسـ
حال و هـــوای متفاوتـــی را بـــرای زنان 
آبـــی رقـــم زده بود کـــه تصاویـــر بدیع 
و به یـــاد ماندنـــی از این حضـــور را بر 

جای گذاشـــت.
حضـــور زنـــان در بـــازی اســـتقلال 
ــا توانســـت نظـــر مثبـــت  – مـــس امـ

مســـئولان را جلـــب کنـــد. ســـهیل 
ــاره حضـــور بی حاشـــیه  مهـــدی، دربـ
و بـــی درد زنـــان در ورزشـــگاه آزادی 
می گویـــد: »نکته ای کـــه در این بازی 
بـــرای مـــن قابـــل توجـــه بـــود اینکـــه 
آقایـــان حاضـــر در اســـتادیوم آزادی 
هم کمک کردند تا فضای ورزشـــگاه 
در  شأن خانم ها باشـــد. این همدلی 
بـــرای حضـــور زنـــان و مـــردان در کنار 
یکدیگـــر، بـــدون اینکـــه پرخـــاش و 
اعتراضـــی را شـــاهد باشـــیم، اتفـــاق 
ــاد مـــن  ــایندی بـــود. بـــه اعتقـ خوشـ
حضـــور زنـــان در ورزشـــگاه، باعـــث 
شـــد بفهمیم که همه آماده توســـعه 
فضای ورزشگاه ها هستیم.« مهدی 
نویـــد ایـــن موضـــوع را داد کـــه ادامه 
ایـــن رونـــد، بتوانـــد منجـــر بـــه حضور 
ــا در ورزشـــگاه ها و در کنار  خانواده هـ

یکدیگـــر شـــود.
ایـــن اتفاقـــات البتـــه از نـــگاه وزارت 

ــینا  ورزش هـــم پنهـــان نمانـــد. سـ
کلهـــر، معـــاون وزیـــر ورزش و جوانان 
ــاره حضـــور زنـــان در ورزشـــگاه  دربـ
آزادی گفـــت: »اتفـــاق خیلـــی خوبـــی 
بـــود و از قبـــل گفتـــه بودیـــم کـــه 
بـــه زودی رخ می دهـــد. امیـــدوارم 
ایـــن حضـــور ماننـــد الآن بـــه فضـــای 
فرهنگـــی ورزشـــگاه کمـــک کنـــد. 
حاضر بـــودن زنـــان باعث شـــد اتفاق 
ــار تماشـــاگران بیفتـــد  خوبـــی در رفتـ
و از ایـــن جهت خوشـــحال هســـتیم. 
امیدواریـــم در آینـــده، امکانـــات و 
ــاز ســـکوها تأمیـــن  خدمـــات موردنیـ

شـــود.«
حضور زنان اســـتقلالی در ورزشـــگاه 
آزادی، حـــالا ســـؤال های بســـیاری را 
به همـــراه داشـــته که هنـــوز تصمیم 
ره اش  ــا بـ در قطعـــی  و  مشـــخص 
ر  حضـــو  . ســـت ا ه  نشـــد گرفتـــه 
زنـــان در ورزشـــگاه آزادی تـــداوم 

ــایر  ــا زنـــان در سـ خواهـــد داشـــت؟ آیـ
ــازه  اســـتادیوم های کشـــور هـــم اجـ
تماشـــای بازی های تیم شـــهر خود را 
پیـــدا می کنند؟ اگـــر ورزشـــگاه آزادی 
اجازه حضور زنـــان را دارد، آیا از حالا 
برای حضـــور زنان در دربـــی پایتخت 
تدبیـــری اندیشـــیده شـــده اســـت؟

ــاره حضـــور زنـــان  ســـینا کلهـــر، دربـ
ــایر ورزشـــگاه ها می گویـــد:  در سـ
به صـــورت  کـــه  چیـــزی  بـــق  »مطا
رســـمی اعلام شده اســـت، ورزشگاه 
ــار اســـت و هـــر  آزادی ورزشـــگاه معیـ
شـــهری اســـتادیومی با این شـــرایط، 
یعنـــی ســـکوها و ورود و خـــروج 
تفکیک شـــده، خدمات ویژه و کانون 
فعال هـــواداران داشـــته باشـــد، تیم 
ما شـــرایطش را بررسی می کند، باید 
ببینیم امکانات لازم در ورزشـــگاه ها 

ــا خیـــر.« فراهـــم اســـت یـ
هیـــچ  ــا  مـ ا ی  مهـــد ســـهیل  و  و  ا

ــاره دربـــی نمی دهنـــد  توضیحـــی دربـ
ــا در زمـــان خود بـــرای ایـــن موضوع  تـ
تصمیم گیری شـــود. البته شاید هم 
ــامانه فـــروش بلیت در  ــاره سـ به یکبـ
ــار مشـــکل شـــود و زنـــان  آن روز دچـ

موفـــق بـــه خریـــد بلیـــت نشـــوند!
آنچـــه باید بـــه آن توجـــه شـــود اینکه 
زنان به ورزشـــگاه آمدند اما آســـمان 
کـــه بـــه زمیـــن نرســـید و فاجعـــه ای 
کـــه رخ نـــداد، هیـــچ؛ به یمـــن حضور 
ــابقه را برد  زنان، اســـتقلال هـــم مسـ
و خبـــری از فحاشـــی و نفرت پراکنـــی 
نبـــود! حالا چـــرا با ایـــن همـــه آزمونی 
کـــه زنـــان از آن ســـربلند بیـــرون 
آمده انـــد، همچنان روی حضـــور آنها 
ــا بالاترین  حساســـیت وجود دارد و بـ
ــا و کمتریـــن تعـــداد  محدودیت هـ
راهی ورزشگاه می شـــوند، موضوعی 
اســـت کـــه امیدواریـــم زودتـــر حـــل 

شـــود.

تصاویر اشــک هایی که از چشــم زنانی با پرچم اســتقلال جاری شــده یا تصویر آن ســجده بر ســکوی آزادی که در روزهای اخیر حســابی وایرال شده، همه از بغض 40 ســاله خبر می دهد که در حسرت تشویق تیم محبوب خود 
از روی ســکوهای ورزشــگاه آزادی، گلوگیر شــده بود. حالا این زنان آبی پوش بودند که از روی ســکوها می توانســتند نام اســتقلال را فریاد بزنند و برای پیروزی تیم محبوب شــان فریاد شادی سر دهند.

زنان به ورزشگاه آمدند، آسمان به زمین نیامد

لحظه های به یادماندنی آزادی، با زنان آبی

سؤال هایی 
درباره حضور زنان

حضور زنان 
استقلالی در 

ورزشگاه آزادی، 
حالا سؤال های 

بسیاری را به 
همراه داشته 

که هنوز تصمیم 
مشخص و قطعی 
درباره اش گرفته 

نشده است. 
حضور زنان در 

ورزشگاه آزادی 
تداوم خواهد 

داشت؟ آیا 
زنان در سایر 

استادیوم های 
کشور هم اجازه 

تماشای بازی های 
تیم شهر خود را 

پیدا می کنند؟ اگر 
ورزشگاه آزادی 

اجازه حضور زنان 
را دارد، آیا از حالا 
برای حضور زنان 
در دربی پایتخت 

تدبیری اندیشیده 
شده است؟

ZOOM


